

Announcements for 06/07/2020

2020年6月7日報告事項

1. Welcome brothers and sisters and friends to another virtual Worship Service this morning.

歡迎弟兄姐妹們今天上午再次參加在線主日崇拜。

2. Normally, June is the month when High School seniors celebrate their graduation. This is an unusual year that they would not experience in-person High School Commencement. Pray for the following RCCC High School graduates and their plan after graduation:

Levia Zhou (daughter of Gene and Qihong Zhou) - Gap year

Jessica Tang (daughter of Min and Shirley Tang) - Gap year

Jacob Chen (son of Sherman and Shihua Chen) - Northeastern (waiting for other option)

Victoria Lin (daughter of Brian and Julia Lin) - SUNY Brockport

Dan Yang (son of Zhongying Wang) - Northwestern

通常情況下，6月份是高中畢業生慶祝畢業的時節。今年非同尋常，他們不能參加實體畢業典禮。為本教會的高中畢業生及其畢業後的計劃禱告。

周天樂（周正和婁琪紅的女兒）－空檔年

湯慧中（湯敏和勞少蓮的女兒）－空檔年

陳昊（陳學忙和宋仕華的兒子）－東北大學（在等其它選擇）

林芯卉（林煥騰和游曉菁的女兒）－紐約州立大學 Brockport 分校

Dan Yang（王忠穎的兒子）－西北大學

3. We are saddened by the recent tragic news which triggered civil unrest in many cities. We are asking our Lord to help us to see things from His perspective and use times of exposure to this news as valuable times of intercession. Help us to be disciplined in praying as we watch and read. Show us how He would have us pray.

為近日連串悲劇帶來社會不安，各大城市皆有衝突事件發生而祈禱。求主幫助我們從祂的角度看清事實，提醒我們要警醒，教導我們怎樣為一切所發生的事情代禱。

4. Pray that His church is unified by His Spirit but not divided by race nor ethnic-cultural background nor by political stand.

求主的教會能在靈裡合一，不因種族、民族文化之差異或政見不同而分歧。